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UKRAJINA/FRANCÚZSKO: Situáciu na Ukrajine hodnotí bývalý plukovník NATO, francúzsky
vojenský expert Jacques Baud.

„Treba si uvedomiť, že ruskou stratégiou je vyhýbať sa veľkým mestám. Študovali ste históriu druhej
svetovej vojny, musíte vedieť o všetkých veľkých bitkách. Rusi sa vyhýbajú mestským uliciam nie
preto, že by sa báli odporu, ale preto, že je to zbytočné a strata času. Idú, kade môžu.

 

 

Ak sa pozrieme na mapu, vidíme, že ruská armáda obchádza všetky veľké mestá a pokračuje v
postupe. Pohybujú sa veľmi rýchlo. Nikdy v histórii som nevidel taký rýchly postup. Za štyri dni
obsadili územie, ktoré možno porovnať s Veľkou Britániou.

Áno, musíme si uvedomiť, že Ukrajina je veľká krajina (rozlohou najväčšia v Európe). Okrem toho sú
tu aj ďalšie mestá, ktoré obkľúčili. Napríklad v Charkove a Mariupole nebránia mestá ukrajinské
ozbrojené sily, ale úplní grázli a ľudia bez zákona, ako sú militanti z „Azova“. Sú zodpovední za
masakry civilistov v Mariupole v roku 2014, páchali zverstvá na celom Donbase a v ďalších regiónoch
juhovýchodu Ukrajiny. Ale nikto o tom nehovorí.

V Mariupole a Charkove nacistické jednotky ako „Azov“ páchajú nepredstaviteľné
zverstvá. Také, aké si ani neviete predstaviť. Dôkazy o týchto zverstvách sú také otrasné,
že by som ich tu neukazoval. Sú to skutočné zvieratá.“
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